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ČESKO: Čelíme něčemu, co jsme tady nikdy neměli. Nárůst počtu kardiovaskulárních
onemocnění souvisí s očkováním proti covidu i s prodělanou infekcí. Obé může způsobit
zánět myokardu. O vyšším výskytu myokarditid u mladých mužů se ví už dávno, je
nepochopitelné, že se ministerstvo zdravotnictví dál tváří, že očkování s nárůstem počtu
kardiovaskulárních problémů nesouvisí.

Mezitím ve Švýcarsku nedoporučují očkování proti covidu, protože je nebezpečné, a v Německu
lékaře zahltili pacienti s potížemi po vakcíně proti Covid-19. U nás zatím strkáme hlavu do písku,
a ministr zdravotnictví dál vesele doporučuje covidové injekce i pro děti.

Kardioložka MUDr. Jana Gandalovičová, jenž se specializuje mimo jiné na sportovní medicínu a
sleduje data a vývoj myokarditid u populace, seznamuje s následky covidových injekcí, které podle
mainstreamu a našeho ministerstva zdravotnictví prakticky neexistují.

Nárůst srdečních selhání u mladých lidí.

Potřebujeme data, ať můžeme všechny informace ověřit. Máme náznaky excesů takzvaného
nadúmrtí, kdy evropská databáze při evropském CDC svědčí pro nadúmrtí mladších věkových
kategoriích. Stejně tak jdou ruku v ruce v Eurostatu, kdy poslední data nadúmrtí v České
republice ukazují 23%, což znamená, že oproti roku 2016 až 2019 máme nyní nadúmrtí 23
procenta, to jsou skutečně červené vlajky k tomu, abychom zjistili, proč k tomu dochází? Data
bohužel nemáme, kdy je oficiální úřady všude po světě nechtějí pouštět a těžko se data získávají. Na
tento fakt upozorňují i renomované vědecké časopisy, kdy opakovaně píší FDA, CDC, ať uvolní data k
nezávislému vědeckému přezkoumání.

Data k podezření na následky a úmrtí.

Data z amerického systému OpenVAERS ukazují, že celkový počet hlášení na podezření na
nežádoucí účinky je přes 1,5 milionu lidí z čehož 34 385 podezření na úmrtí, další číslo ukazuje
podezření na životní postižení po aplikaci. Důležité je, že ty největší čísla jsou u mladých a
mladších věkových kategoriích. Další graf ukazuje naprosto bezprecedentní nárůst úmrtnosti a
podezření na úmrtí, kde data ukazují jednotlivé roky než-li se spustila vakcinace genetickými
vakcínami. Toto jsou naprosto samo výmluvná data, kdy čelíme něčemu, co jsme tady nikdy v životě
neměli.
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Přibývá zásadních důkazů o nežádoucích následcích.
Jana Gandalovičová se dlouhodobě zabývá nežádoucími účinky. Zasazuje se mimo jiné o to, aby se
látky schválené ve zrychleném režimu přestaly podávat dětem a zdravým mladým lidem. Kumulativní
čísla jsou děsivá a zarážející. Databáze Světové zdravotnické organizace eviduej jen u jednoho typu
látky proti covidu za necelé tři roky používání 4.926.301 hlášení. Přitom například u očkování proti
obrně, které používá prakticky celý svět, eviduje 129.972 hlášení za více než 50 let.

V rozhovoru pro Svědomí národa se věnuje také pozadí schvalování a propagace plošné aplikace,
které se odehrálo zcela v režii velkých farm. firem. Některé z nich přitom mají za sebou historii
soudních procesů a milardových mimosoudních vyrovnání právě kvůli nežádoucím účinkům léčiv a
nekalým obchodním praktikám. Je potřeba vzdát se slepé víry. Medicína zažila spoustu slepých cest,
chyba se může stát a jde o to, aby se ta medicína sebekorigovala. Tady ale chybí reflexe a chybí tady
neustále i jakákoli diskuze. Lékaři se budou muset zamyslet nad tím, jak se chovali k pacientům a co
jim doporučovali.
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